

Ebony ist eine sehr freundliche Hündin mit sehr guten Nerven. Als ich sie mit 8 Wochen aus Schweden abholte, lief sie mit mir an der Leine neben dem Gepäckwagen durch das Flughafengebäude. Alles fand sie interessant und sie fürchtete sich vor nichts.

Sie liebt Menschen und Ihresgleichen und ist immer gut drauf. Sie ist kein Kläffer und zeichnet sich durch ihre innere Ruhe aus.

In ihrer Ausbildung lässt sie keine Wünsche offen. Sie zeigt harte und volle Griffe im Schutzdienst und bringt gleichzeitig die erforderliche Ausgeglichenheit beim Fährten mit.

Ich bin sehr glücklich sie zu mir geholt zu haben und danke Katri Kyntäjä, Zwinger Dubion, für diesen wundervollen Hund.

Ebony is a very kind dog with very good nerves. When I collected her from Sweden with 8 weeks of age, she ran with me at the cord besides that baggage car at the airport building. Everything found her interest and she wasn't afraid in front of nothing.

She loves people and the ones of her kind and is always in a good mood. She is not a barking one and stands out due to her inner peace.

She does not leave any wishes unfulfilled in her training. She shows hard and full bites in protectionwork and brings the required balance for tracking simultaneously.

I am very pleased that I got her and thank Katri Kyntäjä, Kennel Dubion, for this terrific dog.